

證書

CERTIFICATE

2015中国房地产上市公司TOP10

Certificate of 2015 China TOP10 Listed Real Estate Company

由国务院发展研究中心企业研究所、清华大学房地产研究所和中国指数研究院三家研究机构共同组成的“中国房地产TOP10研究组”，根据2003-2014年中国房地产上市公司年度报告的数据资料，从投资价值、财富创造能力（EVA）、经营规模和财务稳健四个方面构建评价体系，形成了2015中国房地产上市公司10强研究成果。

“宝龙地产控股有限公司”荣获2015中国大陆在港上市房地产公司财富创造能力TOP10

China Real Estate Top 10 Research Team, consisted of Enterprise Research Institute of Development Research Center of the State Council of P.R.China, Institute of Real Estate Studies of Tsinghua University, and China Index Academy, based on China listed real estate companies 2003-2014 annual reports, establish the evaluation system structured by Investment Value, Economic Value Added (EVA), Scale, and Finance Stability, produce the research outcome of 2015 China Top 10 Listed Real Estate Company.

We hereby certify that POWERLONG REAL ESTATE HOLDINGS LIMITED is the 2015 China mainland TOP 10 Real Estate Company listed in Hong Kong by EVA (Economic Value Added).



二零一五年五月